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Město Pohořelice 
 

Zápis 

z 38. schůze rady města konané dne 13.1.2016 

 

Účast: Ing. Svoboda, Bc. Novák, DiS., Mgr. Rouzek Mgr. Janičatová, Ing. Kudrna, Petr 

Hemala, Aleš Saitl, Ing. Blecha – tajemník a zapisovatelka Mgr. Babčanová 

Host: Plchová – odbor finanční MÚ, Kloudová, DiS. – ředitelka MŠ 

Zahájení: 13:00 hodin  

  

Schůzi rady města (dále jen RM) svolal, zahájil a řídil starosta města Ing. Svoboda. Starosta 

následně přítomným členům RM předložil návrh programu a požádal o jeho úpravu – posunutí 

bodu - Problematika MŠ Pohořelice, z důvodu pozvání paní ředitelky až na 16:00 hod. O 

návrhu nechal hlasovat. V době zahájení zasedání rady přítomno 7 členů RM. 

 

Zahájení:   

Usnesení č. 1/38/15: RM schvaluje program schůze v tomto znění:  

1. Zahájení 

2. Bytové a nebytové záležitosti 

3. Kontrola úkolů 

4. Žádosti 

5. Různé  

6. Problematika MŠ Pohořelice – 16:00 hod. přizvána ředitelka MŠ 

7. Interpelace členů rady 

8. Závěr    

Výsledek hlasování: 7 pro 

 

 

ad 2) Bytové a nebytové záležitosti 

 

K projednání tohoto bodu byla přizvána paní Plchová z odboru finančního. 

 

Volné byty Dlouhá 35, Vídeňská 699 

Usnesení č. 2/38/16: RM schvaluje přidělení bytu Dlouhá 35 paní …, trvale bytem nám. 

…, Pohořelice na dobu určitou do 30.6.2016.  

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Plchová, FO 

 

Usnesení č 3/38/16: RM schvaluje přidělení služebního bytu 3+1 v budově MÚ, Vídeňská 

699 panu …, trvale bytem …, Pohořelice. 

Výsledek hlasování: 5 pro, 2 proti Z: Plchová, FO  

 

Změna ceny tepelné energie od 1.1.2016 – kotelny města - návrh Erding a.s. Brno 

Usnesení č. 4/38/16: RM schvaluje přílohu č. 1 Kupní smlouvy č. 023-588-01-15 týkající se 

stanovení ceny tepelné energie od 1.1.2016 do 31.12.2016 s firmou Erding a.s., Zaoralova 

5, Brno pro odběrné místo Brněnská 120 a 121. 

RM schvaluje přílohu č. 1 Kupní smlouvy č. 023-588-02-15 týkající se stanovení ceny 

tepelné energie od 1.1.2016 do 31.12.2016 s firmou Erding a.s., Zaoralova 5, Brno pro 

odběrné místo Znojemská 1098, Pohořelice. 

RM schvaluje přílohu č. 1 Kupní smlouvy č. 023-588-03-15 týkající se stanovení ceny 

tepelné energie od 1.1.2016 do 31.12.2016 s firmou Erding a.s., Zaoralova 5, Brno pro 

odběrné místo Znojemská 1099, Pohořelice. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Plchová, FO 
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Žádost …, …, Pohořelice o pronájem garážového stání Znojemská 1099, Pohořelice. Záměr 

pronájmu byl zveřejněn od 2.12. do 17.12.2015. 

Usnesení č. 5/38/16: RM schvaluje pronájem garážového stání Znojemská 1099, 

Pohořelice panu …, bytem …, Pohořelice. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Plchová, FO 

 

Žádost …, …, o pronájem části pozemku par. č. 2661 v k. ú. Smolín o výměře 280 m
2
. Záměr 

pronájmu byl zveřejněn 14.10. – 30.10.2015. 

Usnesení č. 6/38/16: RM schvaluje pronájem části pozemku par. č. 2661 v k. ú. Smolín o 

výměře 280 m
2 

paní …, ….  

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Plchová, FO 

 

Žádost Neurofyzionet, spol. s r.o., Brno o snížení paušálu za služby v nebytových prostorách - 

rehabilitace Brněnská 1, zdravotní středisko – návrh 235,- Kč/m2/rok. 

(pozn. od 1.1.2016 stanoven paušál 600 Kč/m2/rok, v polovině roku bude rehabilitace z důvodu 

připravované rekonstrukce ZS přestěhovaná do náhradních prostor) 

Usnesení č. 7/38/16: RM neschvaluje žádost Neurofyzionet, spol. s r.o., Brno o snížení 

paušálu za služby v pronajatých prostorách – rehabilitace na zdravotním středisku.  

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Plchová, FO 
 

 

ad 3) Kontrola úkolů 

 

Usnesení č. 8/28/15 – splněno. RM ukládá prověřit možnost opravy podlah v nebytových 

prostorách prostor č. 106 a 107, Vídeňská 699, které má v pronájmu paní …. Z: Plchová, FO  

Paní Plchová podala zprávu o opravě parket v nebytových prostorách, která bude provedena 

příští týden u paní …. 

 

Úkol – splněn částečně. RM ukládá předložit do příští schůze RM informaci o výši poplatků ze 

vstupného a z ubytovací kapacity dle OZV. Ing. Šutovská provede ve spolupráci s městskou 

policií  kontrolu plnění povinností místních ubytovacích zařízení dle OZV. Z: Ing. Šútovská, 

FO, MP. RM stanovila termín splnění: do 25.11.2015. 

Termín RM posunula do 29.2.2016. 

 

Usnesení č. 8/36/15- splněno. RM ukládá zajistit přemístění pojízdné prodejny grilovaných 

kuřat z parkoviště u kostela na bývalou tržnici na nám. Svobody.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: městská policie 

 

 

ad 4) Žádosti 

 

Žádost Diakonie ČCE středisko Brno o dotaci z rozpočtu města. 

Usnesení č. 8/38/16: RM neschvaluje poskytnutí dotace a uzavření veřejnoprávní smlouvy 

s žadatelem Diakonie ČCE - středisko Brno.  

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Ing. Forýtková, FO 

 

Žádost …, vinotéka Divine, o pronájem parkoviště u kostela, nám. Svobody pro akci 

„Ochutnávka svatomartinských vín“ dne 11.11.2016 od 7:00 do 22:00 hod.  

Usnesení č. 9/38/16: RM schvaluje pronájem parkoviště u kostela nám. Svobody pro akci 

„Ochutnávka svatomartinských vín“ dne 11.11.2016 od 7:00 do 22:00 hod. za částku 500,- 

Kč a s podmínkou umístění 1 mobilního WC. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 

Žádost Gymnázium Židlochovice, p.o. o příspěvek z rozpočtu města do tomboly na ples 

Gymnázia dne 12.2.2016.  
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Usnesení č. 10/38/16: RM schvaluje poskytnutí daru ve výši 2000 Kč do tomboly na ples 

Gymnázia Židlochovice dne 12.2.2016.  

Výsledek hlasování: 7pro Z: Ing. Forýtková, FO a Bilavčíková, KT 

 

Usnesení č. 11/38/16: RM schvaluje poskytnutí daru ve výši 5000 Kč do tomboly na ples 

Základní a mateřské školy Pohořelice dne 13.2.2016.  

Výsledek hlasování 7pro Z: Ing. Forýtková, FO a Bilavčíková, KT 

 

Žádost …, …, Brno o souhlas s použitím znaku města pro účely obrazové přílohy vědecké 

publikace. 

Usnesení č. 12/38/16: RM souhlasí s použitím znaku města pro účely obrazové přílohy 

vědecké publikace dle žádosti …, …, Brno. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

Oznámení …, …, Pohořelice o opakovaných hudebních produkcích.  

Usnesení č. 13/38/16: RM souhlasí s udělením výjimky z OZV č. 1/2011 pro pořádání 

opakovaných hudebních produkcí v Club Parku, Tyršova 560, Pohořelice pátek-sobota 

od 21:00 do 04:00 hod. na období od 1.1.2016 do 31.3.2016.  

Výsledek hlasování: 7 Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

Žádost SDH Smolín o udělení výjimky z OZV města č. 1/2011 pro pořádání akce maškarní ples 

dne 20.2.2016 od 20:00 do 03:00 hod. v kulturním sále ve Smolíně.  

Usnesení č. 14/38/16: RM schvaluje udělení výjimky z OZV města č. 1/2011 pro pořádání 

akce maškarní ples dne 20.2.2016 od 20:00 do 03:00 hod. v kulturním sále ve Smolíně dle 

žádosti SDH Smolín.  

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

Žádost …, …, o pronájem prodejního místa – dřevěného stánku 3x2m na bývalé tržnici nám. 

Svobody vedle fary. 

Usnesení č. 15/38/16: RM neschvaluje pronájem prodejního místa – umístění dřevěného 

stánku 3x2m na bývalé tržnici nám. Svobody vedle fary dle žádosti …, …. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Mgr. Babčanová, KT  

 

 

ad 5) Různé 

 

Výzva ÚZSVM k úhradě 44.244 Kč za užívání pozemku p. č. 151/1 a 151/2 o výměře 1229 m2 

v k.ú. Smolín. 

Usnesení č. 16/38/16: RM schvaluje úhradu ve výši 44.244 Kč za užívání pozemku p. č. 

151/1 a 151/2 o výměře 1229 m2 v k.ú. Smolín ve vlastnictví státu a s právem hospodaření 

ÚZSVM. 

Výsledek hlasování: 6 pro, 1 proti Z: Ing. Forýtková, FO 

 

Smlouva č. 1040009524/001 o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene s E.ON Distribuce, 

a.s. k pozemku p. č. 433/5 v k. ú. Nová Ves u Pohořelic pro akci „Pohořelice, Nová Ves 

obnova DP, Juračka“ za jednorázovou úhradu 1000 Kč bez DPH.  

Usnesení č. 17/38/16: RM schvaluje Smlouvu č. 1040009524/001 o smlouvě budoucí o 

zřízení věcného břemene s E.ON Distribuce, a.s. k pozemku p. č. 433/5 v k. ú. Nová Ves u 

Pohořelic pro akci „Pohořelice, Nová Ves obnova DP, Juračka“ za jednorázovou úhradu 

1000 Kč bez DPH.  

Výsledek hlasování: 6 pro, 1 se zdržel Z: Ing. Dvořák, investice KT 

 

Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení práva odpovídajícího věcnému břemenu mezi městem 

Pohořelice a …, čp. …, Osová Bítýška k pozemku p.č. 389/115 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou 
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pro akci „Pohořelice, Znojemská, U Cihelny, Kasárna – veřejné osvětlení“ za jednorázovou 

úhradu 1000 Kč bez DPH.  

Usnesení č. 18/38/16: RM schvaluje Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení práva 

odpovídajícího věcnému břemenu mezi městem Pohořelice a …, čp. …, Osová Bítýška 

k pozemku p.č. 389/115 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou pro akci „Pohořelice, Znojemská, 

U Cihelny, Kasárna – veřejné osvětlení“ za jednorázovou úhradu 1000 Kč bez DPH.  

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Ing. Dvořák, investice KT  

 

Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení práva odpovídajícího věcnému břemenu mezi městem 

Pohořelice a …, manželi …, všichni bytem …, Pohořelice k pozemku p.č. 389/115 v k. ú. 

Pohořelice nad Jihlavou pro akci „Pohořelice, Znojemská, U Cihelny, Kasárna – veřejné 

osvětlení“ za jednorázovou úhradu 1000 Kč bez DPH.  

Usnesení č. 19/38/16: RM schvaluje Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení práva 

odpovídajícího věcnému břemenu mezi městem Pohořelice a …, manželi …, všichni 

bytem …, Pohořelice k pozemku p.č. 389/115 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou pro akci 

„Pohořelice, Znojemská, U Cihelny, Kasárna – veřejné osvětlení“ za jednorázovou 

úhradu 1000 Kč bez DPH.  

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Ing. Dvořák, investice KT 

 

Zápis z jednání dopravní komise č. 4/2015 

Usnesení č. 20/38/16: RM bere na vědomí Zápis z jednání dopravní komise č. 4/2015. 

Výsledek hlasování: 7 pro  

 

Žádost MO ČSV o souhlas s umístěním sídla spolku na adrese Vídeňská 699. 

Usnesení č. 21/38/16: RM souhlasí s umístěním sídla spolku – místní organizace Českého 

svazu včelařů Pohořelice na adrese Vídeňská 699. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

Smlouva o zřízení služebnosti s Česká telekomunikační infrastruktura a.s. Praha k pozemkům 

p. č. 2514/1 za jednorázovou náhradu 248 Kč bez DPH, p. č. 2516/1 za jednorázovou náhradu 

645,- Kč bez DPH a p. č. 2516/2 za jednorázovou náhradu 202 Kč bez DPH, vše v k. ú. 

Pohořelice nad Jihlavou pro stavbu podzemního komunikačního vedení. 

Usnesení č. 22/38/16: RM schvaluje Smlouvu o zřízení služebnosti s Česká 

telekomunikační infrastruktura a.s. Praha k pozemkům p. č. 2514/1 za jednorázovou 

náhradu 248 Kč bez DPH, p. č. 2516/1 za jednorázovou náhradu 645,- Kč bez DPH a p. č. 

2516/2 za jednorázovou náhradu 202 Kč bez DPH, vše v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou pro 

stavbu podzemního komunikačního vedení. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Ing. Dvořák, investice KT  

 

Smlouva o zřízení služebnosti s Česká telekomunikační infrastruktura a.s. Praha k pozemkům 

p. č. 68/1 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou za jednorázovou náhradu 500 Kč bez DPH pro stavbu 

podzemního komunikačního vedení a HDPE chráničky „16010-027308 Pohořelice, Lidická, 

Hybešova_obnova“. 

Usnesení č. 23/38/16: RM schvaluje Smlouvu zřízení služebnosti s Česká telekomunikační 

infrastruktura a.s. Praha k pozemkům p. č. 68/1 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou za 

jednorázovou náhradu 500 Kč bez DPH pro stavbu podzemního komunikačního vedení a 

HDPE chráničky „16010-027308 Pohořelice, Lidická, Hybešova_obnova“. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Ing. Dvořák, investice KT 

 

Žádost ZŠ a MŠ Pohořelice o navýšení kapacity školy – revokace usnesení 

Usnesení č. 24/38/16: RM schvaluje zápis změny údajů  uvedených v rejstříku škol a 

školských zařízení u ZŠ a MŠ Pohořelice, příspěvková organizace, IČO: 65268687, a to 

navýšení kapacity základní školy na 700 žáků s účinností od 1.9.2016. Současně schvaluje 

podání žádosti o navýšení kapacity základní školy při ZŠ a MŠ Pohořelice, v rejstříku 
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škol a školských zařízení, vedeným MŠMT. Podáním žádosti a jednáním s KrÚ JMK, 

Odborem školství a MŠMT je pověřená Ing. Hana Mlýnková. Tímto se revokuje usnesení 

č. 6/29/15. 

Výsledek hlasování: 7 pro Ing. Mlýnková, KT 

 

Usnesení č. 25/38/16: RM schvaluje zápis změny údajů  uvedených v rejstříku škol a 

školských zařízení u MŠ Pohořelice, příspěvková organizace, IČO:49137042, a to 

navýšení kapacity mateřské školy na 182 dětí s účinností od 1.3.2016. Současně schvaluje 

podání žádosti o navýšení kapacity MŠ Pohořelice, v rejstříku škol a školských zařízení, 

vedeným KrÚ. Podáním žádosti a jednáním s KrÚ JMK, Odborem školství  je pověřená 

Ing. Hana Mlýnková. Tímto se revokuje usnesení č. 7/29/15. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Ing. Mlýnková, KT 

 

Místostarosta informoval o nominaci Jakuba Gärtnera Okresním fotbalovým svazem Břeclav za 

nejlepšího fotbalistu roku 2015 – hráč v kategorii dospělých a požádal o schválení finančního 

daru. 

Usnesení č. 26/38/16: RM schvaluje finanční dar 1000 Kč pro Jakuba Gärtnera, hráč TJ 

Sokol Pohořelice, oddíl kopané a vítěz v kategorii dospělých.   

 

Starosta informoval o možnostech získání dotace na dodatečnou úhradu nákladů na akci 

„výměna zdroje vytápění na MÚ a v kině. 

Usnesení č. 27/38/16: RM schvaluje podání žádostí o dotaci na příp. dodatečnou úhradu 

nákladů na akci „výměna zdroje vytápění na MÚ a v kině“ zpracovanou firmou Energy 

Benefit Centre a.s..  

Výsledek hlasování: 6 pro, 1 nehlasoval Z: Ing. Kohútová, KT 

 

 

ad 6) Problematika MŠ Pohořelice 

 

Podkladem pro jednání o problematice MŠ Pohořelice byl protokol z kontroly ČŠI v Mateřské 

škole Pohořelice, Hybešova 955 a písemné stanovisko ředitelky školy.  

K projednávání byla přizvána ředitelka MŠ Helena Kloudová, DiS. Starosta ji vyzval, 

aby okomentovala zjištění, uvedená v protokolu ČŠI o provedené kontrole a event. doplnila 

svoje písemné stanovisko k protokolu. K některým připomínkám inspekce se ředitelka vyjádřila 

podrobněji…,  

Dále se paní ředitelka zmínila, jak řeší podané stížnosti, podněty a náměty rodičů. Jedním 

z dalších opatření, které plánuje, bude umístění schránek důvěry pro rodiče, zahájení 

spolupráce s expertem Mgr. Hubatkou na vzdělávání pedagogů, který provede potřebná školení 

a pohovory s pedagogy. 

Ze strany RM bylo doporučeno organizovat třídní schůzky v různých dnech, aby se mohla paní 

ředitelka ve všech třídách těchto schůzek zúčastnit. 

Radní se také zabývali fungováním rady rodičů v mateřské škole.  

 

Usnesení  č. 28/38/16: RM projednala zprávu ČŠI i vyjádření ředitelky MŠ ke zjištěním. 

RM považuje vyjádření ředitelky MŠ za věrohodné a přijatá opatření považuje za 

adekvátní. Dále ředitelka MŠ radu města seznámí s opatřeními, vyplývajícími z analýzy 

situace v MŠ Mgr. Miloslavem Hubatkou. RM po analýze situace ukládá ředitelce provést 

anketu v MŠ (otázky pomůže formulovat externí poradce), vyhodnotit poznatky z ankety 

a navrhnout opatření k šetření ČŠI. Výsledky ankety a přijatá opatření předloží radě 

města na vědomí.  

RM ukládá paní ředitelce MŠ předložit do 1.6.2016 zprávu o výsledku nápravných 

opatření, které byly přijaty na základě kontroly ČŠI ze dne 8.-10.12.2015. Nápravná 

opatření uvede ředitelka MŠ ve své zprávě.   

Výsledek hlasování: 6 pro, 1 proti Z: Ing. Mlýnková, KT 
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Žádost Rybníkářství Pohořelice a.s. o souhlas s provedením udržovacích prací 

Usnesení č. 29/38/16: RM souhlasí s provedením udržovacích prací na pozemku města p. 

č. 3120 v k. ú. Nová Ves u Pohořelic dle žádosti Rybníkářství Pohořelice a.s. Na 

předmětném pozemku se nachází stavba odvodňovací stoky, jež je ve vlastnictví firmy.    

Výsledek hlasování: 5 pro, 2 nehlasovali Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

 

ad 7) Interpelace členů rady 

 

Saitl 

- na základě kontroly zaplacených poplatků za zábor veřejného prostranství řešil 

rozdílnou výši poplatků u některých prodejců, požádal o vysvětlení MP. Mgr. Rouzek 

se k jeho názoru připojil, rozdílný přístup ve vybírání poplatků za zábor u prodejců a u 

občanů. (přizváni strážníci MP, kteří podali vysvětlení k výběru poplatků). 

- Upozornil na popraskanou dlažbu na chodníku před Radnicí (stál tam jeřáb). Líbí se mu 

návrh zápisu do kroniky zpracovaný paní Mgr. Smejkalovou a připomněl zápisy 

z minulých let, které dosud neprovedla Mgr. Dudová. Poukázal na plán údržby, minulou 

sobotu ráno bylo náledí a nikdo z údržby města neprovedl posyp chodníků v celém 

městě. Proč nejsou nastaveny priority údržby cest ve městě, měla by být stanovena stálá 

služba. Požádal o stanovení termínu, kdy bude předložen plán údržby včetně 

zodpovědné osoby za tuto údržbu.  

Hemala  

- navázal na sobotní ranní náledí, kdy za ním do obchodu přišla paní …, která spadla na 

chodníku a zlomila si ruku. Sám byl svědkem, jak se lidé na chodníku klouzali. 

Vzniklou situaci to ráno řešil se starostou. Požádal určit na dnešní schůzi RM 

zodpovědného člověka za údržbu cest ve městě. Dosud neměl nikdo žádnou 

zodpovědnost, myslí si, že se dají vytipovat místa údržby, kde se tvoří náledí 

pravidelně.  

Starosta 

- reagoval na sobotní rozhovor s radním Hemalou ohledně údržby chodníků během 

náledí. Dále uvedl, že odpovědnou osobou za údržbu města je pan Bartoň, zastupuje P. 

Čermák. Priority údržby chodníků a komunikací jsou dány tradičně – schůdnost a 

sjízdnost se řeší nejdříve v centru města, postupně se okruh ošetřených ploch rozšiřuje 

k okraji města a na městské části. Prioritu mají rovněž hlavní komunikační trasy – 

pošta, zdravotní středisko, městský úřad, školy. Bude vyznačeno v plánu údržby města. 

Posyp chodníků a ulic byl zahájen údržbou města v sobotu 16.1. před 10.hod. 

Meteorologové předpovídali námrazu v jiných krajích, což bylo konstatováno i 

v článcích na internetu. Údržba proto zasáhla se zpožděním. Požádal velitele místních 

profesionálních hasičů, aby v případě zhoršení sjízdnosti a schůdnosti v průběhu noci 

službu držící vyrozuměli p. Bartoně, event. Čermáka. Toto bylo ze strany hasičů 

přislíbeno. Obdobné vyrozumění ze strany příslušníků Policie ČR dle velitele není 

možné přislíbit. Město ještě požádá o službu firmu SB Patrol. 

 

Mgr. Janičatová  

- upozornila na padající sníh ze střechy budovy Brněnská 120 a nám. Svobody 79.  

 

Mgr. Rouzek 

- navrhl aktualizovat ceník města – upravit výši pronájmu bufetu a šatny na radničním 

sále včetně poplatku za úklid (Saitl – zvýšit kauci za pronájem bufetu). 

- dotaz na způsob pronájmu pozemků, dosud nevyřešeno.  

- aktualizace stránek města – např. doplnit nové fotky městských památek, opravených 

budov apod. 
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(odešla Mgr. Janičatová, počet členů 6) 

 

- nově schválený organizační řád dosud nebyl zveřejněn na webu, řešil zveřejňování 

zápisů komisí rady, na webu jsou jen z komise dopravní, a požádal o jejich předkládání 

RM. 

- opětovně upozornil na úpravu OZV o místních poplatcích v části týkající se data konání 

Slavností města – vypustit datum. 

 

Hemala  

- nefunguje kamera u kina. Když byly ve městě umístěny kamery, měl být stanoven 

zodpovědný pracovník za jejich fungování a ukládání dat, rovněž tak na Radnici.  

Starosta uvedl, že informatik města objednal u firmy Beon konzolu, která bude 

umístěna na střeše kina a bude sloužit k umístění zařízení k přenosu dat. Původní držák 

byl v souvislosti se zateplením kina odstraněn. Dle informatika bude kamera během 

týdne do 22.1. zprovozněna. Zodpovědnou osobou za dohled nad funkčností kamer ve 

městě bude městská policie, za kamery na Radnici kulturní referentka paní Bilavčíková. 

Starosta dále informoval o umísťování dalších odpadkových košů v parku až v měsíci 

únoru, kdy nebude mládež (občané) v koších odpalovat petardy.  

- při tání sněhu kapala voda přímo ze střechy Radnice před hlavní vchod, nutno ještě 

prověřit.  

- dotaz na topení v budově Brněnská 120 a 121. Nájemce pan … ho pravidelně informuje 

o tom,  jak se v budově topí. V budově jsou neustále otevřená okna, topí se i o víkendu, 

přestože je venku 15 stupňů. Zřejmě se topí podle jednotlivých požadavků nájemců. 

Navrhl problém topení částečně řešit samostatným vytápěním obou budov. 

Starosta na vytápění v budovách reagoval. Dříve provoz kotelny zajišťovala firma 

VUSTERM a k provozu byly ze strany nájemníků připomínky. V létě 2015 přešla 

kotelna do správy fi ERDING, na provoz má nasmlouvána místního občana, pana 

Budína. Ten pro firmu dohlíží i na provoz kotelen v bytových domech 1098 a 1099. 

Dne 18.1. řešil s paní Plchovou připomínky některých nájemců k nízké teplotě (údajně 

+ 15°C). Systém topení v areálu Brněnská 120, 121 není dobrý, je špatně regulovatelný. 

Při plánování rekonstrukce vytápění je třeba současně uvažovat i s izolací proti 

vzlínající vlhkosti na některých místech v přízemí a dalšími pracemi. V současné době 

nemá město prostředky na opravy. Systém topení je funkční, ale není hospodárný. 

Někde se teplota reguluje např. otevřením oken. Je třeba vytopit i tu nejchladnější 

místnost. V objektu jsou mj. lékaři, kosmetika, masáže. U těchto profesí nelze za 

nízkých teplot pracovat. 

 

Ing. Kudrna – požádal o doplnění odpadkového koše Na Hrázkách, který byl poničen.  

Saitl – do Šištótu se vyváží nepořádek, zejména zahradní odpad, navrhl umístit např. fotopast.  

 

ad 8) Závěr 

 

Starosta města Ing. Svoboda ukončil 38. schůzi RM dne v 20:39 hod. 

 

Zapsala a zpracovala: Mgr. Babčanová 

Dne: 13.1.2016  

 

 

Ing. Josef Svoboda        Bc. Miroslav Novák, DiS.  

   starosta města            místostarosta města 

  


